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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

07.04.22 

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde nr. 8 

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP), 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Stefan Haldan 

Vestergaard (SHV), Henrik Vittrup Zoega (HZ), Thorbjørn Agerholm (TA), Vibeke Hansen (VH), Jens 

Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) Elevrådsrepræsentant Lasse Kruse Hansen + Jens-Kristian 

Tersløse  

 

Afbud fra: Pernille Dittmann (PD), 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

1. forventet elevtal og 

afgang 

• Almen skolen 

1. Skolefest 

2. Pedelsituation 

3. Trafikmøde den 

21.04 

4. Opstart GLO 

  SCV:  

Forventet elevtal ets. 85-88 elever. 

Afgangselever er 7 stk., og vi har 9 

indskrivninger. 

 

Almen skolen:  

Der skal gøres klar til at modtage 

ukrainske elever inden for kort tid. Pt. 

har vi 4 klasser, hvor der kan modtages 

elever til. Over tid kan der forventes op 

til 180 elever med ukrainsk baggrund. 

Det er også mulighed for, at vi kan 

modtage elever til SCV fra Ukraine.  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

5. Pædagogisk møde 

angående visionen 

• Elevrådet 

Kommende Ukrainske elever vil blive 

placeret i de ledige klasserum, som pt. 

er på skolen. 

OBS: Evt. nedsætte en arbejdsgruppe 

bestyrelse/ledelse så vi kan være foran 

på de udfordringer, der potentielt kan 

opstå. 

 

Der undersøges ift. ressourcer, som 

gerne skal følge med de kommende 

elever. Ukrainske lærere, pædagoger, 

psykologer. 

 

Skolefest er i planlægningsfasen, og den 

kommer til at foregå flere steder på 

skolen. 

 

GLO:  

Der er pr. 1. april startet 50 børn i GLO. 

Det har igen i år været en rigtig god 

opstart. 

 

Pædagogisk møde:  

Der er nu blevet arbejdet i alle afdelinger 

og universer med at få visionen med i 

praksis. Hver afdeling/univers har 

arbejdet med at konkretisere, hvordan 

de vil omsætte den til praksis.  

 

Elevrådet: 

Der har været afholdt Trivselsdag i 

udskolingen. Det var en rigtig god dag, 

og dagen afsluttes med en Floorball-

turnering. 

 

 Valg til skolebestyrelsen Kort 

tilbagemelding 

på valgmøde, 

samt ”update” 

på hvor er vi 

nu, herunder 

en drøftelse af 

manglende 

kandidater til 

bestyrelsen 

Oplæg ved 

JL, derefter 

fælles 

drøftelse 

Der er 3 kandidater: 

Der er kommet fire kandidater 

Og Henrik Vittrup Zoega tager 2 år som 

suppleant. 

 

Der har været fredsvalg, og der er nu en 

fungerende bestyrelse. 

 

 
Fravær for personale og 

elever 

At bestyrelsen 

er orienteret 

MS 

orienterer 

Almen:  

Fraværet har været stigende, og det kan 

skyldes, at januar/februar var præget af 

corona. Forventeligt udligner det sig. 

 

Personale: 

Grundet langtidssygemelding hos ét 
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Side 3 

enkelt personale, har der været en 

stigning i langtidsfraværet 

 

Almen SFO: 

Almindeligt fravær. 

 

SCV: 

En del sygdom som kan tillægges 

enkelte medarbejderes 

langtidssygemeldinger af forskellige 

årsager. 

 

Elevfravær: 

I den høje ende i udskolingen 

sammenlignet med andre skoler i 

kommunen. 

 

Almen: 

I mellemtrinnet er der elever. der har 

psykiske ”efterveer” efter coronaen. 

 

Opmærksomhed på at orientere 

forældre om, at skolen har dels 

opmærksomhed på udfordringer blandt 

elever. og at de håndteres med de 

instanser, som der skal ind over. 

Kan der f.eks. inviteres til en orientering 

omkring skolevægring, og hvordan 

skole/forældre kan arbejde med det. 

 

Ift. skolevægring nævnes tidligere 

bestyrelsesmedlem Sofie Valeur som en 

evt. oplægsholder til kommende 

forældremøder/elevsamarbejder. 

 

 
 

Skolerejser på baggrund af 

udmelding 

En fælles 
drøftelse af, 
hvad vi gør 
fremadrettet, 
samt en snak 
om hvilke 
scenarier, vi 
evt. kan se for 
os 

Kort oplæg 

ved PN, 

derefter 

fælles 

drøftelse 

PN orienterer, at der er kommet nye 

retningslinjer/påbud, hvilket betyder, at 

der fremadrettet ikke må være økonomi 

mellem skole og hjem. Skolen må 

fremadrettet kun indkræve kostpenge på 

ca. 80,- kr. pr. døgn. 

 

På den korte bane: 

Bestyrelsen kommer med en udtalelse 

omkring, at der skal arbejdes med en 

kortsigtet løsning, hvor skolen bruger 

midler fra boden til en lejrskole indenrigs 

(3. overnatninger). 

På den lange bane vil bestyrelsen 

arbejde på at få en fælles udmelding 

omkring skolerejser i Kolding Kommune. 
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Side 4 

Den kommende skolerejse bliver derfor, 

som skrevet i det ovennævnte om-

konverteret til en lejrskole, som betyder, 

at det ikke bliver til udlandet, men 

skolerejsen skal finde sted i DK med 3 

overnatninger. 

 

PN informerer til klasselærerne, at 

næste års skolerejse konverteres til en 

lejrskole – indenrigs. 

 

Thorbjørn kontakter de 3 forældreråd fra 

7. klasserne. 

 

Jens Juulsgaard Larsen og Suzet 

Skovby formulerer en udmelding fra 

skolebestyrelsen til forældrekredsen, 

forvaltningen og det politiske udvalg. 

 

 Ny struktur i SCV At bestyrelsen 
er orienteret 
om de tiltag, 
der er i gang 
på SCV. 
Oplægget vil 
tage 
udgangspunkt i 
vedhæftede 
bilag 

Oplæg ved 
ledelsen, 
derefter 
spørgsmål 
og dialog 

Orientering fra PN og RB ift. de 

strukturændringer, som der fortages til 

kommende skoleår. Bestyrelsen udtalte 

ros til de kommende ændringer, de tror 

kan være en del af svaret på de 

udfordringer, der har været . 

 Politik for vold mellem elever At bestyrelsen 
er orienteret 
(se venligst 
bilag) 

PN 
orienterer 

Punktet udsættes til næste møde. 

Evt.     

 

 

 

 


